
PRESSEINFO  
THE JOHN HENRY ORCHESTRA
Two souls, two voices, four arms and four legs but only one mission: get down and boogie! 
Never before has been accomplished so much by so few.......

Rolling Stone magazine about the JHO: "Are you ready for a new concept? To hear a full band but
to see only two people on stage? Then it's time to meet "The John Henry Orchestra". No hocus pocus
or computer/samplers here, but the real thing. Two musicians who use all the assets they possess:
two voices, two souls, four arms, four legs and 20 fingers in combination with a large variety of instru-
ments AKA "The Orchestra". 

Together they create a full-band-sound with a rather new approach to the music of John Lee Hooker,
Jimmy Reed, Hound Dog Taylor etc. but also CCR (Creedance), Stones, Cream, Beatles, Canned
Heat, U2 and yes, even AC/DC! Everything covered in a hot steamy boogie sauce....

Let there be no mistake about it: wherever "The Orchestra" performs, people get up, dance and have
a good time! (The only two people sitting down will be "the Orchestra" itself...)

Der Rolling Stone schrieb über das John Henry Orchestra "Seit ihr bereit für ein neues Konzept? Ihr
hört eine komplette Band seht aber nur zwei Leute auf der Bühne? Dann ist es an der Zeit das John
Henry Orchestra live zu erleben. Kein Hokus-Pokus oder Computersamples - nur ehrlicher handge-
machter Sound. Die beiden Musiker nützen alles was sie zur Verfügung haben: zwei Stimmen,
vier Arme, vier Füße und zwanzig Finger in Kombination mit einer großen Auswahl verschiedener
Instrumente, das "Orchster".

Zusammen erzeugen sie einen vollen Bandsound mit einer völlig neuen Herangehensweise an die
Musik von John Lee Hooker, Jimmy Reed, Hound Dog Taylor ebenso wie CCR (Creedance), Stones,
Cream, Beatles, Canned Heat, U2 und sogar AC/DC! Das Ganze wird serviert mit einem scharfer
Boogie-Sauce.

Und um keine Mißverständnisse aufkommen zu lassen, wo auch immer das "Orchestra" gespielt hat,
waren die Leute auf den Beinen und hatten eine
richtig gute Zeit! (Die einzigen, die sizten werden, wird das Orchestra sein ....)

weitere Infos:
http://www.johnhenry.be
http://www.myspace.com/johnhenry 
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